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Spørgsmål 37: 

Hvorfor er det ikke forslået, at staten skal have pant eller aktier i de 

selskaber, der omfattes af garantien også efter et salg, for at staten får 

andel i en evt. kommende værdistigning af det pågældende selskabs 

aktiver? 

 

Svar: 

Det er ikke min opfattelse, at staten generelt skal drive pengeinstitutvirk-

somhed. Det statslige afviklingsselskab skal alene overtage nødlidende 

pengeinstitutter med henblik på en kontrolleret afvikling.  

 

Hertil kommer, at staten ved at modtage aktier i betaling ikke alene vil få 

andel i en eventuel værdistigning, men ligeledes påtage sig risikoen for et 

eventuelt tab.  
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